

Plats: Messenger gruppchat

Närv: Gunilla Silverberg, Mikael Nyström (från punkt 9), Jarl Risberg, Åke Stridh, Reid Cederlund, Jens Lundsten, Margareta Vogel (från punkt 7).

**1 Mötets öppnande**

Gunilla öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

**2 Val**

Gunilla valdes till mötesordförande och Jarl till mötessekreterare för punkterna 1-6. Margareta valdes till mötessekreterare från och med punkt 7 och Jens valdes som justerare.

**3 Dagordningens godkännande**

Dagordningen godkändes.

**4 Föregående styrelseprotokoll**

Föregående styrelseprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

**5 Ekonomi**

Jens rapporterade att vi i dagsläget har 122 985 kr i kassan. Obetalda och förväntade fakturor för vägunderhåll uppgår till 12 975 kr. De planerade förbättringarna av vändplatserna beräknas kosta ca 65 000 kr. Alla som förväntas betala medlemsavgiften har nu betalat.

**6 Vägar – status och löpande underhåll**

Reid rapporterar att kostnaden för vinterunderhållet av vägarna, som utförts av Robin, har ökat med 200 kr/timme. Prishöjningen följer kommunens prisnivå. För skrapning och saltning av vägarna har materialkostnaden varit ca 25 000 kr. Lilla Sommarväret har grusats liksom Fåranabbsvägen.

Höghöjdsröjning har genomförts till en kostnad av 4 750 kr och arbeten för att förbättra dräneringen av vägarna har utförts. De branta vägkanterna på den nya delen av Blysängen har åtgärdats.

**7 Vägarbeten – långsiktigt**

Åke informerar att entreprenören påbörjar arbetet med de 6 vändplatserna, i slutet av nästa vecka, Åke finns då på plats. (Prel kostnad 65 000 kr.)

Fåranabbsvägen är i miserabelt skick. Vattnet rinner ner på vägen från Mikael's infart (och det finns lite olika synpunkter på var vattnet kommer ifrån). Istället för att diskutera det förhållandet kan man försöka hitta en lösning för vattnet måste tas om hand. Vägen spolas bort oavsett hur mycket grus vi lägger på. Det går inte att leda bort vattnet via ett dike för vägen är högre i båda riktningarna. Istället har man kommit överens med Göte

Andersson om att lägga en ledning över hans tomt ner till vattnet. Kostnaden och det praktiska utförandet skall utredas av Mikael.

## 8 **Trafikverket**

Omprövning av bidragsrätten för er enskilda vägar.

Blanketterna svåra att förstå. Gunilla har träffat markägarna; Gösta/Ia – och Olle/Mary. Markägarna skrev under. Vår rätt att använda de vägar som trafikverket lämnar bidrag till är noterad.

Trafikverket ger bidrag till vägar som är längre än 500 m och det bor minst en åretruntboende. Vi har 9 åretruntboende i området.

Jörgen Svensson på Trafikverket kommer kontakta Gunilla när han kommer till vår ansökan.

## 9 **Pågående frågor, ordförande**

Minnesanteckningar från möte med Gösta och Mary har sänts ut. Vildsvinsfrågan hänvisad till Olle som inte är nöjd med jaktlaget. Olle har sett att vildsvinen jagas utanför vårt område – de rör sig över stora områden. ”Våra” vildsvin jagas ändå. Hur stort är vildsvinsproblemet?

Flera i området har noterat grävlingar.

Fotbollsplanen. Gösta beskriver det diskuterade området vid Kommunals stugor. Där finns mkt rester efter avverkade stockar – och det kräver även utdikning. Vi behöver i första hand prata med fastighetsägarna i närområdet. Detta är det första steget. Därefter kan man beräkna kostnader. För att i sista steget lämna till Årsmötet för beslut. Jens kommer att prata med fastighetsägarna i närheten: Pia Hellman, Håkan och Stina Arheden till nästa möte.

Badviken/Osviken. Viken kommer att användas till en pråm för virkestransport under sommaren, så den här sommaren blir det inte aktuellt, enligt Gösta. I övrigt har vi inte fått något förslag på åtgärder. Punkt till årsmötet som Johan Mathiasson kan motionera om.

Djur på ängen. Funnits diskussion om att utöka inhägnaden men det är inte aktuellt just nu.

Blysängsvägens branta sidor på nya sträckan – kommer att åtgärdas och pinnar kommer att sättas ut.

Volleybollplan. Ingvar Lindén har pratat med Gösta – men det är Marys mark. Ingvar tar det själv vidare.

Gösta vill ha ordet på årsmötet. Man får inte ta sig en extra båtplats och man måste höra med markägaren även när man tar mindre träd och buskar.

Dubbla elledningar. Information från Olle: under hösten ska Miljöteknik gräva utmed nya vägen. Säkra upp för att minska antalet elavbrott.

- 10 **Översyn av stadgarna** inför kommande årsmöte  
Åke gjort genomgång av stadgarna inför mötet i jan.  
-automatiskt medlemskap ska stå kvar, beslut 24/1 att vi står fast vid detta. Åke föredrar på årsmötet.

## 11 **Övrigt**

Stölder och inbrott i området, två nya stölder av båtmotorer sedan föregående möte.

- Mailförslag från Johan Mathiasson med förslag om digital vägbom (bifogas). För krångligt och för dyrt enligt Trollebodas utredning. Troligen inte tillåtet på en allmän väg, vi riskerar förlora våra bidrag.
- Information från Trolleboda kring stöldraid och deras åtgärder 2023 (bifogas)

Torsten Berg i Trolleboda kontaktade Reid och berättade om deras pågående arbete med inbrotten. Tips från polisen att man kan ha stillbildsfoto med viltkamera – men den ger dåliga bilder. Finns idé om en app som gäller alla längs kusten, för varning när nåt händer. Reid har fått tips om en kamera som man kan se i när folk kommer vid dörren. Ca 800 kr. Batteridrivna kamera som inte störs om elen klipps av. Reolink Argus 2E – 3MP batteridrivna WIFI. Länk bifogas: <https://www.alarmbutiken.com/produkt/reolink-argus-2e-3mp-batteridrivna-wifi/> )

Åke har möte med vägsamfälligheten i fiskeläget nästa vecka, tänker ta upp frågan då. Åke föreslår att vi försöker sammanställa ett informationspaket till årsmötet, något han åtar sig att göra.

HLR-utbildning i sommar. Åsa Wiberg – Mikael's granne. Erik Ljungström har haft tidigare tillsammans med Lasse Malm.

Inofficiell vägsida – förslag från Reid förra mötet. Fortsätter se på detta till nästa möte.

- 12 **Tidpunkt för kommande möten:**  
2024-06-23 kl 15.00 hos Maggan, Blysängen 16.

- 13 **Mötet avslutas**  
Ordförande förklarar mötet avslutat och tackar alla för visat intresse.

Jarl Risberg  
Skr för mötet till och med punkt 6

Margareta Vogel  
Skr från och med punkt 7

Gunilla Silverberg  
Ordförande

Jens Lundsten  
justerare